
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent.  

Keld er valgt. Generalforsamlingen er lovlig. 
 
2. Formandens beretning 

Pga. corona-pandamien blev GF 2021 først afhold 21.maj. Sommerarrangementet måtte desværre aflyses 
grundet for få tilmeldte. Første egentlige medlemsmøde blev med Søren Zedlitz med emnet fast protetik og 
digital arbejdsgang. Han kom desuden lidt ind på bidhævning og kosmetisk tandpleje. Ca. 30 deltagere.  

I januar havde vi besøg af Jakob Bang med emnet kommunikation i klinikken, her var hele klinikteamet 
inviteret, hvilket gav ca. 8 ekstra deltagere.  

Vi taler i bestyrelsen om at øremærke et enkelt foredrag til mere ”blødt” emne, som ikke er fagligt. Vi har 
flere spændende emner i kikkerten til de næste faglige kursus-aftener fx: 

- Bidfunktion med Per Stylvig.  
- Ole marker med emnet journalisering (dog måske allerede belyst).  
- Jan Thomsen, har altid et aktuelt emne i ærmet og er rimelig i honorar.  
- Claus Bülow, tandtekniker, som kan belyse samarbejdet mellem tandtekniker og tandlæger set fra 

tandteknikerens side.  
- Mikrokirurgiske tekniker med fx Peter Lindkvisk og Michael Christensen. 
- Klinikmægler i samråd med en revisor med emnet ”hvad rører sig i branchen?” 
- Inleel Shino fra Århus som evt. kunne fortælle om bidhævning. 

I løbet af året blev der planlagt og betalt et kursus med Rune Strøm, som desværre blev aflyst grundet 
corona-pandamien. Han er nu bestilt til 10. maj i år.  

Skulle der mangle inspiration til fremtidige kurser findes Sammenslutningen af dentalundervisere, 
hjemmesiden: dentalundervisere.dk, her kan sikkert findes god inspiration.  
 
3. Regnskab for 2021-2022 

 
Dette regnskab dækker over to år, da regnskabet sidste år ikke blev lavet pga. corona-pandamien. Se bilag. 

Obs: År 2021 var kontingentfrit pga. lille aktivitet i foreningen.  

 
4. Valg til bestyrelsen: Lasse Loebenstein og Ulrik Nørregård er på valg 

Ulrik ønsker at træde af som formand. Simone Mathiasen stiller op og er valgt til bestyrelsen. Lasse bliver 
formand og Simone kasser.  
 
5. Valg af revisor og revisorsuppleant 

ODOS Generalforsamling 
Tirsdag d. 29. marts 2022 



Max er valgt. Ulrik er revisorsuppleant.  
 
6. Fastlæggelse af kontingent for 2022 

500,- fortsat. 
 
 7. Eventuelt herunder drøftelse af overskuddets anvendelse. 

Hvordan får vi rekrutteret de unge tandlæger? Alle er velkomne, selvom de ikke arbejder i Odense. Jfr. 
Vedtægterne er eneste betingelse, at man er tandlæge og medlem af tandlægeforeningen. Lige nu foregår 
det Mund-til-mund. Kan vi gøre mere? Evt. skrive til klinikker uopfordret? Evt. reklamere på Facebook-siden 
for tandlæger. Svært at sige nøjagtigt hvor mange aktive medlemmer vi har, nogle er medlemmer, men 
tavse.  

 

Overskuddets anvendelse:  

-  Fest? Måske er tiden ikke til det/vil folk deltage? 

 

 


